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ورزشگاه تختی از هفته چهارم آماده 
لیگ برتر

مدیر ورزشــگاه تختی گفت: با توجه به نصب گیت 
ورودی بانوان و ترمیم زمین چمن، ورزشگاه تختی 
از هفتــه چهارم آماده برگزاری رقابت های لیگ برتر 

فوتبال است.
محمدرضا مجیــدی در گفت وگو با ایســنا، درباره 
آخریــن وضعیت ورزشــگاه تختی بــرای برگزاری 
رقابت هــای لیگ برتر فوتبال، اظهار کرد: ۹۵ درصد 
از روند بازسازی ورزشــگاه تختی انجام شده، گیت 
ورودی بانوان در حال نصب است و زمین چمن آن 
که شــرایط نامطلوبی داشت اصلاح و ترمیم شده و 

مشکل خاصی ندارد.
وی گفت: ورزشگاه تختی از هفته چهارم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال آماده برگزاری مســابقات اســت 
که البته بستگی به تصمیم ســازمان لیگ دارد که 

مسابقات را در تختی برگزار کند یا خیر.
مدیر ورزشگاه تختی در پایان افزود: بازسازی هایی که 
تا امروز لازم بود در تختی صورت بگیرد انجام شده و 
مجموع کار آماده است. مهم به روزرسانی تختی بود 
تا مشکلی برای برگزاری مسابقات نداشته باشیم که 
این کار صورت گرفته و نصــب گیت ورودی بانوان 
نیز در حال انجام است و به زودی نصب آن به پایان 

می رسد.

شرایط ورزشگاه یادگار امام برای 
میزبانی تراکتور-پرسپولیس

معاون فنی مهندســی اداره ورزش و جوانان اســتان 
آذربایجان شــرقی گفت که ۸۰ گیت برای ورزشگاه 
یادگار امام در حال ساخت است که تا الان ۳۶ گیت 
آماده بهره برداری است. عطا شرفشاهی، معاون فنی 
مهندســی اداره ورزش و جوانان اســتان آذربایجان 
شــرقی در خصوص گیت های جدید ورزشگاه یادگار 
امــام تبریز اظهار کرد: این کارگاه ۲۰ روز اســت که 
فعال شده و از ۸۰ گیت که برای اینجا طراحی شده، 
حدودا ۳۶ گیت در حال آماده شدن برای بهره برداری 
در دیدار پرســپولیس و تراکتور خواهد بود. در حال 
حاضر کارهای اجرایی این پروژه در حال انجام است و 
ان شاءالله هر چه سریع تر آماده شود. سعی کردیم بحث 
زیرساخت ها را تماما آماده کنیم تا هواداران راحت وارد 
شــوند.وی افزود: در حال حاضر ۱۰ گیت آماده است 
که چون گیت های وروردی دو تایی هستند، روی هم 
۲۰ گیــت ورودی تقریبا آماده اســت و باقی آنها در 
کوتاه ترین زمان آماده بهره برداری خواهند شد. تا دو 
هفته گذشته در این مکان هیچ چیزی نبود و قدرتی 
که میان نظارت فنی اداره کل و پیمان کارهاســت با 
سرعت بالا کارها را به اتمام می رسانیم.شرفشاهی در 
پاســخ به این سوال که آیا ۳۶ گیت ورودی برای ۷۰ 
هزار تماشــاگر جوابگو است؟ گفت: در این مورد باید 
با مهندس این پروژه صحبت کرد و تمام تلاشــمان 
را می کنیم که بازی با هوادار برگزار شــود. ما در حال 
حاضر زیرســاخت ها را برای استفاده از VAR آماده 
کرده ایم و با مخابرات و صداوســیما درگیر هستیم و 
امیدوارم با کمک هم مشکلی برای این دیدار نداشته 
باشیم.او در خصوص اینکه قرار بود گیت های ورودی 
به سیســتم اداره ثبت احوال متصل شود عنوان کرد: 
پیگیر تمام کارها هســتیم و ابتدا باید گیت ها آماده 
شــود و بعد برنامه آنها نصب شــود و در تلاشیم که 
کارهــا را انجام دهیم تا هواداران بتوانند با کارت ملی 

در استادیوم حاضر شوند.

اعلام فهرست تیم ملی امید فوتسال
سرمربی تیم فوتسال امید کشورمان اسامی بازیکنان 
دعوت شــده به اردوی این تیم را اعــلام کرد. اردوی 
آماده سازی تیم فوتسال امید از ۷ شهریورماه به مدت 
۵ روز در مرکــز ملی فوتبال برگزار می شــود که علی 
صانعی، ســرمربی این تیم اسامی بازیکنان را به شرح 
زیر اعلام کرد:امیرحسین صبوحی، عرفان محمدپور، 
مرتضی فرزان نیا، ســیدعلی قاســمپور از تهران، علی 
خلیلوند از اصفهان، مجتبی پارساپور، مهدی مهدخانی، 
بلال اســماعیلی ، حسین سبزی از آذربایجان شرقی، 
امیرحسین دهقانی، امین مراد احمدی، علی جوذری، 
سروش احمدنیا از هرمزگان، مجتبی نعمتی، مسعود 
عباسی، فردین قاسمی از مرکزی، امیرحمزه صدیق زاده، 
مانی قانع از کرمان، حمید قهرمانی از خراسان رضوی و 

علی ابراهیم آبادی از قم.
این تیم در حال حاضر جهت حضور در مســابقات 
خاصی تشکیل نشده و صرفا برای پشتوانه سازی تیم 

ملی بزرگسالان، به کار خود ادامه می دهد

آخرین وضعیت مصدومیت کاپیتان 
پرسپولیس

آخرین وضعیت آســیب دیدگی هافبک تیم فوتبال 
پرسپولیس اعلام شد. امید عالیشاه همچنان تمرینات 
و برنامه های اختصاصی خود را دنبال می کند تا پس 
از بهبودی کامل، در زمان کمتری به شرایط مسابقه 
برسد.طبیعی اســت که هواداران، مشتاق بازگشت 
هرچه سریع تر کاپیتان تیم شان هستند ولی بر اساس 
پروتکل های اســتاندارد پزشکی، از ابتدا هم حداقل 
زمان ۴ هفته ای برای جوش خوردن کامل استخوان 
پا اعلام شده بود. این مطلب در پنجم مرداد از سوی 
رئیس پزشکی باشگاه اعلام شد.فرید زرینه نیز درباره 
آخرین وضعیت پزشکی امید عالیشاه اظهار داشت: بر 
اساس آخرین بررسی ها، استخوان یکی از انگشت ها 
جوش خورده اســت و انگشت دیگر در حال ترمیم 
اســت. دوره درمان برای چنین عارضه ای حداقل ۴ 
هفته است که هنوز این زمان به پایان نرسیده است. 
البته امید عالیشاه به جهت تعصبش، اشتیاق و انگیزه 
زیادی برای بازگشت هرچه سریع تر دارد ولی به هر 

حال گذر این زمان اجتناب ناپذیر است.

مستطیل سبز

یزد میزبان والیبال جام باشگاه های آسیا
 بیست وششــمین دوره رقابت های والیبــال قهرمانی 
باشگاه های مردان آسیا از ۱۸ تا ۲۵ شهریور به میزبانی 
یزد برگزار می شــود و تیم شهداب یزد به عنوان میزبان 
و تیم فولاد ســیرجان ایرانیان بــه عنوان قهرمان لیگ 
برتر ۱۴۰۲ در این مســابقات حضور خواهند داشت. بر 
اساس اعلام کنفدراسیون والیبال آسیا تیم های اسپورتینگ 
کلاب )کویــت(، گاز الجنوب )عــراق(،  باودینگ واو لی 
والیبال کلاب )چین(، الریان اســپورت کلاب )قطر(،کَم 
ایر )افغانستان(،جاکارتا بهایانگ کارا پرِسیسی )اندونزی(، 
پاولودار والیبــال کلاب  )قزاقســتان( و تایچونگ وین 
استریک )چین تایپه( در این رقابت ها شرکت خواهند کرد 
و تیــم ولف داگ ناگویا )ژاپن( از حضور در این رقابت ها 
انصراف داد که بر اساس مقررات با جریمه نقدی از سوی 

کنفدراسیون والیبال آسیا روبه رو خواهد شد.
بر اساس لانگ لیســت )لیست اولیه( ارســال شده از 
سوی تیم های شرکت کننده در مسابقات، امسال برخی 
فوق ســتاره های جهان در قالب لژیونر تیم های حاضر 
در باشــگاه های آسیا در یزد حاضر خواهند شد و شاهد 
جدال های جــذاب میان ۱۰ تیم حاضر در این رقابت ها 

خواهیم بود.

دو فرنگی کار نوجوان در نیمه نهایی جهان
مسابقات پنج وزن دوم رقابت  های کشتی فرنگی قهرمانی 
جهان، از صبح امروز در شــهر امان کشور اردن در حال 
برگزاری اســت و دو ملی پوش ایران راهی نیمه نهایی 
شدند. در پایان مسابقات نوبت صبح ابوالفضل کرمی در 
وزن ۵۱ کیلوگرم و دانیال ایزدی در وزن ۹۲ کیلوگرم به 
مرحله نیمه نهایــی راه یافتند. احمد بدرالدینی در وزن 
۴۵ کیلوگرم و محمد کاظمی در وزن ۷۱ کیلوگرم نیز 
باید منتظر برگزاری مسابقات نیمه نهایی باشند تا تکلیف 

حضورشان در گروه بازنده ها مشخص شود.
نتایج نمایندگان کشورمان به شرح زیر است:

در وزن ۴۵ کیلوگرم احمد بدرالدینی پس از استراحت در 
دور نخست در دور دوم با نتیجه ۹ بر صفر مغلوب مارات 
آتشمیان از ارمنستان شد و باید منتظر حضور حریفش 
در دیدار فینال باشد تا بتواند به کار خود در گروه بازنده ها 
برای کســب مدال برنز ادامه دهد.در وزن ۵۱ کیلوگرم 
ابوالفضل کرمی در دور نخست با نتیجه ۱۶ بر ۸ مقابل 
مهمت سارپ از ترکیه به برتری دست یافت. وی در دور 
بعد با نتیجه ۱۰ بر ۲ آدم ابوفاره از اردن را مغلوب کرد و 
به مرحله یک چهارم نهایی راه یافت. وی در این مرحله 
با نتیجه ۱۰ بر ۱ زوبر عبدوکوف از روســیه را شکست 
داد و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. کرمی در این دیدار 
با کوتمان کالبایف از قرقیزســتان پیکار می کند.در وزن 
۶۰ کیلوگرم ابوالفضل شــیری بعد از استراحت در دور 
نخســت، در دور دوم با نتیجه ۷ بر ۶ مغلوب دوسبول 
شامیل از قزاقستان شد و با توجه به شکست این حریف 
در مرحله یک چهارم نهایی، شــیری حذف شد.در وزن 
۷۱ کیلوگرم محمد کاظمی در دور نخست با نتیجه ۴ 
بر ۲ مقابل بهروزبک والیف از ازبکستان شکست خورد و 
باید منتظر راه یابی حریفش به دیدار فینال باشد تا وی 
نیز بتواند در گروه بازنده ها مسابقات خود را پیگیری کند.

در وزن ۹۲ کیلوگــرم دانیال ایزدی در دور اول با نتیجه 
۹ بر صفر پاتریک بودور از کرواســی را مغلوب کرد. وی 
در دور بعد با نتیجه ۶ بر صفر مقابل فخری کمال کمیل 
جانوف از ازبکســتان به پیروزی رسید و به مرحله یک 
چهارم نهایی راه یافت. وی در این مرحله با نتیجه ۶ بر ۱ 
کانستانتین کاسایان از روسیه را شکست داد و به مرحله 
نیمه نهایی راه یافت. ایزدی در این مرحله با لیووا شوخیان 

از ارمنستان مبارزه می کند.

رکورد شکنی و قهرمانی تفتیان
حسن تفتیان در مرحله دوم لیگ دوومیدانی با رکوردشکنی 
در دوی ۱۰۰ متر قهرمان شد. مرحله دوم مسابقات قهرمانی 
باشگاه های کشور در بخش مردان از دوشنبه، ۲۹ مرداد به 
میزبانی ورزشــگاه آفتاب انقلاب آغاز شد و طی سه شنبه، 
۳۰ مرداد نیز پیگیری می شود.حسن تفتیان، رکورددار دوی 
سرعت ایران در جریان رقابت دوی ۱۰۰ متر این مسابقات، 
عنوان قهرمانی را به دست آورد.او رکورد ۱۰.۱۵ ثانیه را به 
ثبت رساند و ضمن کسب مقام قهرمانی، رکورد باشگاهی 
دوی ۱۰۰ متر را هم شکســت.رکورد باشگاهی قبلی این 
ماده با ۱۰.۱۷ ثانیه در اختیار خود تفتیان بود که این دونده 

اکنون این رکورد را بهبود بخشید.

اولین نشست هماهنگی ستاد المپیک 
پاریس

کمیته ملی المپیک با برگزاری اولین نشست هماهنگی 
ســتاد بازی های المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس، فعالیت 
هدفمند خــود برای حضوری پرقــدرت در این دوره از 
بازی هــا را آغاز کرد. با توجــه به اتمام بازیهای المپیک 
۲۰۲۴ پاریس، کمیته ملی المپیک حضوری قدرتمند 
در بازیهای المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس را در دستور کار 
داد و برای رسیدن به این هدف اولین نشست هماهنگی 
ســتاد بازیها را برگزار کرد.در این نشســت که با حضور 
محمود خســروی وفا رئیس، سید مناف هاشمی دبیر 
کل و مشــاورین و مدیران ستادی کمیته ملی المپیک 
برگزار شد پیشــنهادات و تصمیمات اولیه برای تنظیم 
برنامه کاری ستاد در دستور کار قرار گرفت.مقرر شد تا 
قبل از نشســت بعدی ستاد، ارزیابی عملکرد کاروان در 
پاریــس ۲۰۲۴ برای رفع نواقص و تقویت نقاط قوت در 
ابعاد فنی و مدیریتی بررسی شــده و پیگیری شود.در 
این نشست برنامه اولیه حضور کاروان ایران در بازی  های 
آسیایی ۲۰۲۶ ناگویا نیز مورد بررسی قرارگرفت که مقرر 
شد شرح فعالیت و روند آماده سازی رشته  های شرکت 
کننده در بازی  های آسیایی در راستای حضور قدرتمند 
در المپیک ۲۰۲۸ تنظیم و پیاده شــود.ضمنا مقرر شد 
مصوبات این نشست جهت اجرایی شدن به هیات اجرایی 
ارسال گردد تا در اولین نشست این گروه نسبت به اجرای 

آنها بحث و بررسی و تصمیم گیری صورت پذیرد

ذره بین

همدلی| گروه ورزش: ســرانجام باشــگاه 
پرسپولیس موفق شد با جذب یک بازیکن 
نامدار ضمن تقویت خود تا حدی اســباب 

رضایت هوادارانش را فراهم کند.
پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات چنگی 
بــه دل نزد و نتیجــه اش را در همان بازی 
اول مقابــل ذوب آهن دیــد و ۲ امتیاز از 

دست داد. 
جدایی عبدالکریم حســن از پرســپولیس 
کاری کــرد تــا سرخ پوشــان به طور جدی 
برای جذب مدافع چپ اقدام کنند و تلاش 
زیادی برای تقویت سمت چپ خط دفاعی 
خود داشــته باشــند، اما پس از ناکامی در 
جذب مهره هایــی مثل یحیــی عطیه الله، 
سرخ پوشان ســراغ یک گزینه ملی رفتند و 

به توافق با میلاد محمدی رسیدند.
رسانه های ترکیه ای ظهر دوشنبه در خبری 
غیرمنتظــره اعلام کردند که باشــگاه آدانا 
دمیراســپور با ارســال نامه به فدراســیون 
فوتبال این کشــور درخواست فسخ قرارداد 
میــلاد محمدی را داشــته و این اتفاق رخ 
داده تا شــایعات پیرامون حضور این ستاره 

ملی پوش در پرسپولیس قوت بگیرد.
باشگاه پرسپولیس که مدت ها پیگیر جذب 
میلاد محمدی بــود و مذاکراتی هم با وی 
داشــت، پس از اطلاع از فسخ قرارداد این 
بازیکن با آدانا دمیراســپور، به طور جدی تر 
پیگیر جذب وی شد و شبانه به توافق نهایی 

با این بازیکن رسید.
میــلاد محمدی که مهره اصلــی تیم ملی 
ایران به شــمار می رود، در دو هفته ابتدایی 
فصل ۲۵-۲۰۲۴ سوپر لیگ ترکیه جایگاه 
ثابتی در ترکیب آدانا دمیراســپور داشت و 
در دو مسابقه مقابل فنرباغچه و ریزه اسپور 
به طور کامل در زمین بود، اما حالا به پایان 
کارش در این تیم رسید و راهی پرسپولیس 

شد.
میــلاد محمدی طی هشــت ســال و نیم 
گذشته به عنوان لژیونر فعالیت کرده و برای 
اخمت گروزنی روسیه، خنت بلژیک، آ. ا. ک 
آتن و آدانا دمیراسپور ترکیه به میدان رفت 
که حالا به تیم محبوبش رسیده و رسما به 

پرسپولیس پیوست.
میلاد  بزرگ  انتقال  پرســپولیس  باشــگاه 
محمــدی را به طــور رســمی اعــلام کرد 
تا مشــکل نبــود مدافع چــپ در ترکیب 

سرخ پوشان هم برطرف شود.
محمدی که در نقل و انتقالات زمســتانی 

ســال گذشــته از آ. ا. ک آتــن بــه آدانا 
دمیراســپور پیوســت، بازیکن فیکس این 
تیم در تمام مســابقات بود ولی پیشــنهاد 
پرســپولیس موجب شد تا قراردادش با این 
باشــگاه را فسخ کند و به جمع سرخ پوشان 

اضافه شود.
باشــگاه پرسپولیس با اعلام این خبر عنوان 
کرد: »میلاد محمدی مدافع ۳۰ ســاله تیم 
ملی که از آکادمی پرســپولیس به فوتبال 
ایران معرفی شــد پــس از مذاکره و انجام 
توافقات لازم با مدیران باشگاه به پرسپولیس 
پیوســت. محمدی  قرارداد دو ساله خود با 
پرسپولیس را به صورت اینترنتی امضا کرد 
و به زودی برای شرکت در تمرینات تیم به 

تهران می آید.
از رفتن عبدالکریم تا آمدن میلاد

 گفته می شــود باشگاه پرســپولیس برای 
دریافــت رضایتنامه میــلاد محمدی ۴۰۰ 
هــزار دلار و دســتمزد وی ۴۵۰ هزار دلار 

هزینه کرده است.
 حدود یک مــاه قبل بود کــه عبدالکریم 
حسن با دریافت پیشــنهادی خوب از قطر 
تصمیم گرفــت به لیگ ســتارگان برود و 
دوبــاره در کشــور خودش مشــغول بازی 
شــود. پرســپولیس برای صدور رضایتنامه 
عبدالکریم حسن حدود یک میلیون و ۳۰۰ 

هــزار دلار دریافت کــرد و البته کمپ یک 
هفته ای و رایــگان در قطر هم به مفاد این 
تفاهم اضافه شد. پرسپولیس بعد از جدایی 
عبدالکریم با مدافعان چپ بسیاری مذاکره 
کرد که شــاخص ترین آنها یحیی عطیه الله 
بود. مدافعی که عضو سوچی در روسیه بود 
اما سرانجام به پرسپولیس جواب منفی داد 

تا فوتبالش را در قاره آفریقا دنبال کند.
پرسپولیس وقتی دید در بازی نخست خود 
در لیگ بیست و چهارم، مشکلات بسیاری 
در ســمت چپ خط دفاع دارد، به سرعت 
دست به کار شد و توانست میلاد محمدی 
را جــذب کنــد. محمدی عضــو آدانادمیر 
اســپور در لیگ ترکیه بــود. او فصل قبل 
نمرات خوبی دریافــت نکرد و حتی عنوان 
ضعیفترین بازیکن فصل تیم ترکیه ای را به 
خود اختصاص داد. با این حال نمی توان از 
ویژگی های منحصر به فرد او، بخصوص در 
فاز دفاعی به راحتی گذشــت. میلاد عضو 
تیم ملی نیز اســت و همیــن می تواند یک 

دلیل خوب برای جذب او باشد.
محمــدی در دو بــازی ابتدایــی آدانا در 
ســوپرلیگ ترکیه هم در ترکیب ثابت قرار 
گرفت اما فشــار پرســپولیس و مبلغی که 
برای دریافت رضایتنامه پرداخت کرد، همه 
و همه دست به دست هم دادند تا محمدی 

بعــد از حــدود ۹ فصل بــازی در خارج از 
کشــور، به لیگ ایران برگردد و فوتبالش را 

این بار در پرسپولیس از سر بگیرد.
درخبرهــا عنوان شــده که باشــگاه آدانا 
قــراردادش را بــا محمدی فســخ کرده و 
سپس پرســپولیس برای جذب او دست به 
کار شده. این در صورتی است که مذاکرات 
پرســپولیس با مســئولان آدانا باعث پایان 
همکاری باشگاه ترکیه ای با میلاد محمدی 
بود. حتی شــنیده می شــود برای دریافت 
هزار  پرســپولیس حدود ۴۰۰  رضایتنامه، 
دلار پرداخت کرده و اینگونه توانسته دفاع 
چپ ثابــت آدانادمیر اســپور را به خدمت 

بگیرد.
گویا محمدی و پرســپولیس برای دستمزد 
یک ســاله نیز روی عــدد ۴۵۰ هزار دلار 
توافق کرده اند. مبلغی مناسب برای بازیکنی 
کــه در تیم ملــی مهره ای مهم محســوب 
می شــود و از نظر سن و سال هم به تازگی 
وارد دهه چهــارم از زندگی خود شــده و 
در شــرایط مطلوبی پیراهن پرسپولیس را 
پوشــیده اســت.با توجه به اینکه محمدی 
در شــرایط بازی بوده و همیــن هفته در 
ترکیب آدانا حضور داشــته، احتمالاً گاریدو 
هم خیلی زود از وجودش در ترکیب اصلی 

پرسپولیس سود خواهد برد.

افدامی برای تقویت تیم و جلب نظر هواداران؛ 

میلاد محمدی با ۸۵۰ هزار دلار پرسپولیسی شد

همدلی|  گروه ورزش: نواب نصیر شلال سرمربی تیم ملی 
وزنه برداری به رغم انتقادهایی که از جانب کارشناســان 
متوجه او شــد، بار دیگر عبارت خود درباره شــرایط این 
ورزش را تکرار کرد و وزنه برداری ایران را ویرانه توصیف 

کرد!
 نواب نصیرشــلال سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران در 
نشست خبری در مورد عملکرد ملی پوشان وزنه برداری در 
المپیک پاریس گفت: ما از روز اول روندی را برای کســب 
سهمیه شروع کردیم و برخلافه دوره  های گذشته متفاوت 
بود و در ســال  های گذشته تیم ها براســاس امتیازی که 
می گرفتند سهمیه می گرفتند و این دوره شخص سهمیه 

می گرفت.
وی گفت: از روز اول تا حدودی مشخص بود در چه اوزانی 
می توانیم سهمیه بگیریم و وزن به اضافه ۱۰۹ بود که علی 
داودی را داشــتیم که مشخص بود و مصطفی جوادی هم 
در ایــن وزن نبود. وقتی تعداد ورزشــکار و اوزان محدود 
می شود خیلی کاری نمی توان کرد. اگر زودتر هدایت تیم 

را برعهده می گرفتم می توانستم تغییراتی دهم.
وی افــزود: درباره علــی داودی پیــش بینی   هایی برای 
رکوردهای او داشتیم و هر رکورد به رکورد شرایط او بهتر 
شــد و در دنیا وزنه بــرداری در اکثر اوزان و حتی در این 

وزن برخی افراد . 
داودی در صحنــه المپیک رکــورد زد و اگر در دوضرب 
وزنه اول را مــی زد مدال بود. اگر علی وزنه خود را می زد 
می توانســت مدال شــود. شــرایط افزایش رکورد بسیار 
متفاوت و بارزش است و علی داودی پشت وزنه ۲۵۷ رفت 
و مصطفی جوادی در ۲۱۷ بســیار با ارزش بود. ورزشکار 
ما در یکســال ونیم انجام داده و در حد توان هر کاری از 
دســت ما برمی امد انجام داد و رو به رشد است. الان تک 
ســتاره   هایی به عنوان رکورددار جهــان و المپیک نداریم 
و در یک شــرایطی همه چیز دســت به دست هم داد در 
ان دوران با ســتاره ها در دنیا یکه تازی کنیم اما الان ان 

شرایط را نداریم.
ســرمربی تیم ملی وزنه برداری عنوان کرد: بچه ها نسبت 
به خودشــان خوب کار کردند و جــوری بدن خود را در 
المپیک آمــاده کردند تا به روی تختــه بروند و به نظرم 
عملکرد آنها در المپیک قابل پیش بینی بود. وزارت ورزش 
و فدراســیون همه زحمت می کشند تا به مدال برسیم اما 
شرایط به گونه    ای بود که ما در المپیک به مدال نرسیم. 

ســرمربی تیم ملی وزنه برداری در پاسخ به این سوال که 
آیا صحبت از رفتن بعد از المپیک احساســی بود، گفت: 
عملکرد ما در بخش فنی به دو بخش تقســیم می شــود 
یکــی عدم مدال آوری ما که ضعیــف کار کردیم و دیگر 

اینکــه ما برای وزنه برداران چــه کردیم. ما از نظر نتیجه 
ضعیف بودیم ولی فنی خوب بودیم. اگر بخواهیم ۱۵ نفر 

را تمرین دهیم برای فدراسیون هزینه داشت.
وی گفت: ما تمرکزتان را روی المپیکی ها گذاشــتیم. ما 
یــک چیزی از وزنه برداری گرفتیم و باید یک چیز به آن 
بدهیم و برویم وزنه برداری دینی بر گردن ما دارد و ما هم 
باید تلاش کنیم. اگر فقط می خواستیم خودمان را ببینیم 

ساده ترین کار بود.
در یک ســال و خرده    ای هفت هشت وزنه بردار داریم که 
در مســابقات جهانی پیش رو شانس کسب مدال دارند و 
آن زمان بهترین فرصت برای رفتن است و خیلی به دنبال 
این نیستم که در چه شرایطی بروم ویا نروم. وظیفه    ای به 
گردن بوده و شــاید به نظر کارشناســان کار خوبی انجام 
نشده است اما تلاش کردم صد خودم را بگذارم و صحبت 
رفتن من هم منطقی بود و احساســی نبود و خواهشم از 
انوشــیروانی این است. شــاید یکی یا دو نفر وزنه برداران 
مطرح المپیک ضعیف تر کار می کردند ما دو شانس مدال 

نقره داشتیم.
وی ادامه داد: به خیلی ها این پست مستقیم و غیرمستقیم 
تعارف شــد و اگر آدم می خواســت منطقی و درست نگاه 
کند از روز اول این کار اشتباه بود و حالا حالاها به آن به 
بــه و چه چه که ۵ مدال جهانــی گرفتیم و از این خبرها 
نیســت. به اصرار انوشیروانی در مسابقه بزرگسالان کشور 
چند ملی پوش را فرســتادیم وزنــه زدند و بروید نفر اول 
کشــوری را با نفر اول جهان و صدم جهان مقایسه کنید 
و چقــدر فاصله دارد با دنیا و چقدر زمان می برد و حداقل 

۸ ســال زمان می برد و باید شرایط ســنی وزنه بردار هم 
بخورد. وقتــی می گوییم وزنه برداری ویرانه اســت واقعا 

ویرانه است.
سرمربی تیم ملی وزنه برداری یادآور شد: وقتی یک وزنه 
بردار درســت از مسابقات کشــوری درنیامده باید به چه 
کسی آموزش دهیم. پارسال به جایی رسیدیم کسانی که 

یک روز راه نمی دادند به اردوی تیم ملی اوردیم
ســرمربی تیم ملی وزنه برداری در واکنش به اینکه هیچ 
یک از مســئولان کمیته ملی المپیک در ســالن مسابقه 
حاضر نشــدند گفت: متاسفانه اتفاقاتی افتاد که بخشی از 
ناراحتی بچه ها طبیعی است و به این موضوع ارتباط دارد. 
فدراســیون همه کار کرد که ما خودمان هم شــاهد آن 
بودیم. کمیته ملی المپیک یک کار غیرکارشناسانه انجام 
داد. یــک مبلغ ماهیانه پایــه در نظر گرفت و به بچه  های 
ما القا کرد که شــما مدال نمی گیرید. کمیته می توانست 
بیشــتر کنار ما باشد و یک بار ســر تمرین وزنه برداری 
نیامدند، باید می آمدند وظیفه شــان بود. اما این اتفاق رخ 

نداد، بخشی از ناراحتی بچه ها به خاطر این موضوع بود.
روحیه بچه ها به گونه    ای بود که دوســت داشــتند بیشتر 
دیده شــوند. در المپیک هم با وجود تعداد زیاد مسئولان 
اما در ســالن نیامدند. ما فقط از خسروی وفا یک روحیه 

خوب دیدیم.
نصیرشلال ادامه داد: از روز اول انوشیروانی از ما خواست 
هیچ ریســکی نکنیم و وزنه برداری پاک جلو برود. تا الان 
هم بهترین شــرایط را داشتیم. نگاه ما این است که وزنه 

برداری پاک داشته باشیم.

ادعای عجیب سرمربی تیم ملی؛

وزنه برداری واقعا ویرانه است


